
aquesta terra 
.ssibUitat de que no s'arribi a cons-
jir a Sentmenat. Però aixo, sols son 
mors que circulen pel pöble, i res fa 

'^Afijfjie s'esclareixi la situació de «impasse» 
que es troba la Comìssió sentmena-

mea. 
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CO 

COMISSIO I ELS 

SÌDEPENDENTS» 

L'òrgan que porta endavant aquesta 
Uùita, és a dir, la Comissió, està 

nstltuida per vuit senyors de la més 
riada procedència. Uns provenen de 
rtits politics, altres d'entitats i també 

u li ha d'independents. Està ben da r 
que la finalitat a aconseguir és el no 
emplaçament de la presó Modelo a 
^ t m e n a t i, malgrat les deferències 
que sobre el paper hi han, això uneix 
de forma evident. Però, segons rumors, 
fÂnbé, es veu que aquests anomenats 
Ä-sonatges «independents» son ele-
K n t s de la dreta més pura del pöble i, 

^nat que la convocatoria d'eleccions 
unicipals s'acosta, pensen fer servir 
juesta acciò de recolzameut amb eis 
Seressos populars que significa la 

^mpanya en contra de la presó, per tal 
d'aplanar el seu carni enfront les pro-

íres —si cap l'expressió— eleccions 
Hunicipals. 

! Per tot això, alguns elements de la 
á t a Comissió tenen problèmes a Thora 
de portar endavant la campanya, enca-
ra qùe l'objectiu sigui el mateix: la no 
edificaciò de la presó Modelo. I com 
que una campanya paralel.la no seria 
possib.e, ja que, deixant de cantó altres 
aspectes, es donarla la impressi© de 
poca uniformitat de criteris, es treballa 
aixi. El que cai saber dones, és si 
Kquesta comissió. formada per tant 
j iferents eler.v-nti. tindrà una llarga 
irtda o bé, h hauran d'haver algunes 

¡structuration«^ 

/A la biblioteca de la Caixa d'Estalvis 
es celebrà el propassat dia 2 de mar^a 
a les 10 de la nit, la 1® Assemblea de 
la, per fi legai, Associaciò de Ve'ins de 
l'AmetUa. 

L'ordre del dia va ser el següent: 1.-
IKesentació de l'Associació i Elecció de 
k Junta Directiva. La Comissió Gestora 
havia adre^at la convocatoria a tot el 
soble, socis i no socis. 
f A l'assemblea hi van assistir més de 
j en t persones i va transcorrer en mig 
d'una gran expectació i sense incidents. 

La Gestora va presentar candidatura 
lis diferents càrrecs,ì estava integrada 
>er les següents persones: President, 

I'ametlla 

L'ASSOCIACIO 
DE VEINS JA ES LEGAL 

Josep Plumé; Vicepresident, M^ Ampa-
ro Ibañez; Secretaria, Consol Sans; 
Tresorer, Josep Argemi; Vocal de Cul-
tura, Pilar Fernandez; Vocalia d'Urba-
nisme, Josep Trullengue; Vocal de Sa-
nitat, Josep Ganduxer; Vocal de Festes, 
Nuria Marti; Vocal d'Afers Socials, 
Mercè Higón. 

Primer es van llegir els estatuts, i 
després cada vocalia de U'antiga Gesto-
ra va fer una presentació dels treballs 
efectuats fins ara. A continuació es va 
demanar a l'Assemblea algú que vol-
gués presentar-se per a algun càrrec. 
Isidor Samper ho va fer per vicepresi-
dent, el sr. Carbonell per Urbanisme, 
el sr. Boada per festes, el sr. Moset per 
esports. Cal aclarir que en principi la 
Vocalia d'Esports estava integrada amb 
la de Festes, però el sr. Boada va 
plantejar que només es volia presentar 
a Festes, perqué deia que la d'Esports 
havia de ser una vocalia a part. Des-
prés d'una votació de l'Assemblea, es 
va decidir per majoria el desdoblament 
d'aquestes dues vocalies, i una vegada 
aprovada la separado, va sortir la 
candidatura per Esports, el sr. Miset. 

No havent-hi oposició més que per 
tres llocs de la Junta, es va fer la 

' votació pels càrrecs de vicepresident, 
vocal d'urbanisme i vocalia de Festes. 

La votació va quedar de la següent 
manera: 
Vicepresident: Isidor Samper 47 vots; 
M^ Amparo Ibañez, 41 vots 
Vocal d'Urbanisme: Josep Trullengue, 
50 vots, Joan Carbonell. 36 vots 
Vocalia de Festes: Nuria Marti, 43 
vots, sr. Boada 40 vots. 
Per tant, la junta definitiva ha quedat 
aixî: President, Josep Plumé; vicepresi-
dent, Isidor Samper; Secretaria, Consol 
Sans; Tresorer, Josep Argemi; Vocal de 
Cultura, Pilar Fernandez; Vocal d'Ur-
banisme, Josep Trullengue; Vocal de 
Sanitat, Josep Ganduxer; Vocal de Fes-
tes, Nuria Martí; Vocal d'Afers Socials, 
Mercè Higón; Vocal d'esports, el Sr. 
Moret. 

Esperem que eis srs. Carbonell i 
Boada col.laborin activament en les 
respectives vocalies per les que es pre-
sentaren. Va causar sensació i sorpresa 
la candidatura de l'esmentat senyor 
Carbonell, conegut Promotor Urbanis-
tic del nostre poblé, ens preguntem 
molts, el per qué de la seva candidatu-
ra ¿per a defensar eis interessos urba-
nistics de les urbanitzacions o eis inte-
ressos del poblé?. 

Ara comença la veritable tasca de 
l'Associació; crec que l'objectiu més 
important d'ella hauria de ser les rei-
vindicacions immédiates dels veïns, pe-
rò per això cal conèixer les necessitats 
immédiates dels mateixos. Que no sigui 
una Associaciò de més élites que fan i 
desfan, sense còmptar amb la partici-
pació de tot el veïnat. No fer una 
politica tancada, sino oberta a tothom, 
donant sempre una informació clara i 
transparent. 

Per això crec que les reunions de 
junta haurien de ser obertes a tot 
aquell que hi vulgués assistir. I que 
l'Assemblea que és l'òrgan suprem i 
decisori sigui el mi^à més idoni per 
assegurar la participació i intervendó 
dels socis i veins en general, en els 
problèmes del pöble. 

Ara seria urgent i necessari que 
l'Assemblea dessignés una persona que 
participés , juntament amb el Secretari 
de l'Ajuntament i els représentants dels 
partits, a les reunions per l'elaboració 
del Pressupost Municipal d'aquest any, 
car el pöble té dret a saber com 
administra I'ajuntament els seus diners. 

JOSEP M» VALLS 
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